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Godkendelse af dagsorden 
 

Godkendt 

Godkendelse af referat 
 

Godkendt 

Orientering fra ledelsen  
- Skolens drift 
- Personale 
- Skoleudviklingsmøde 

 

Skolens drift: 
God og sikker grunddrift – tingene kan gennemføres som 
planlagt. Huset hænger bedre sammen – ses bl.a. i 
vikardækningen.  
Der er planlagt skolekoncert – og der er mulighed for at 
gøre lidt mere ud af det lige nu. 
 
Personale: 
Et par medarbejdere er stoppet og der har været 
ansættelsesproces af nye medarbejdere. Der har været 
et stærkt ansøgerfelt – så der er ansat dygtige og erfarne 
medarbejdere. 
 
Skolen har aktuelt ingen vakante stillinger 
 
Skoleudviklingsmøde: 
Udsættes – så snart ny dato meldes ud, gives besked til 
bestyrelsen 
 

Orientering fra formanden  
 

Ikke noget nyt 
 

Orientering fra medarbejderne  
 

Der mærkes en ro blandt personalet. 
 
God dialog mellem medarbejder/ledelse og transparente 
processer. 
 

Skolens budget 2024 (kl. 16.45) 
Henriette orienterer om skolens 
budget 2024.  

Skolens budget er endnu ikke kommet. Punktet afventer 
at budgettet kommer. 
 
Der er aktuelt dialog med forvaltningen om bl.a. takster.  
 
Henriette har fokus på at skabe en robust økonomi 
fremadrettet, og i den forbindelse er der aktuelt fokus på 



elevtal/klassedannelser for kommende skoleår samt 
nedbringelse af sygefravær.  
 
Der er ønske om, at der i kommende skoleår kan 
investeres i fælles kompetenceudvikling for hele 
medarbejdergruppen 
 
 

Skoledagens organisering (Kl. 17) 
Bestyrelsen orienteres om skolens 
arbejde med undervisningens 
organisering. Bestyrelsens drøfter og 
forholder sig til skolens input til 
princippet om undervisningens 
organisering.  
 

Henriette fortæller om den proces, der har været siden 
sidste møde. 
 
Der har været arbejdet med at se på klassedannelsen for 
kommende skoleår. Klasserne kommer i kommende 
skoleår til at spænde over 1-2 klassetrin.  
Der fastholdes to klasser med særlig fokus på de af vores 
elever, der er på et tidligt udviklingstrin.  
 
 
Ledelsen har et oplæg til skoledagens længde: 
 
Lille gang – skoledag hver dag fra 8-14 (herefter SFO) 
Lille gang: 0-4 klassetrin 
 
Store gang – 2 dage 8-14 og 3 dage 8-15 (herefter SFO) 
Store gang: 5-9 klassetrin 
 
Bestyrelsen påpeger om at der skal være en grundig 
information til forældrene om tidsrammerne for 
skoledagens længde.  
 
Der skal ses nærmere på elevfravær – et fokusområde 
for ledelse og medarbejdere. 
 
Der har også været indledende drøftelser om 
timefordelingsplanen – denne fremlægges til 
bestyrelsen. Medarbejdere og ledelse arbejder videre i 
den kommende periode. 
 

Suppleringsvalg  
Vi har flere ledige pladser i 
bestyrelsen og 2 
bestyrelsesmedlemmer er på valg i 
2024, så der er behov for et 
suppleringsvalg. Bestyrelsen aftaler 
en tidsplan og nedsætter en 
valgbestyrelse. 
 
 

Suppleringsvalget foretages i foråret sammen med det 
ordinære valg. Henriette undersøger hvem der er på valg 
i den nuværende bestyrelse. 
 
Der er plads til i alt 5 forældrerepræsentanter – man 
vælges for 4 år. 
 
Forslag: 
Valgmødet kobles til et forældrearrangement – med 
henblik på at få et forventet større fremmøde. 
 



Skolen går tilbage og ser på mulighederne for at lave et 
arrangement i løbet af foråret.  
 
 

Dialogmøde om Børne- og 
ungepolitikken   
Den 29. januar kl. 18-21 holdes 
Børne og skoleudvalget dialogmøde 
om børne- og ungepolitikken. 
Bestyrelsens deltagelse på mødet 
afklares.  
 

Gitte (medarbejderrep.) deltager. 
Maria (forældrerep.) deltager. 
Henriette (skoleleder) deltager. 

Princip om samarbejde mellem 
skole og hjem  (kl. 17.30) 
Bestyrelsen drøfter tiltag og 
perspektiver på et styrket 
samarbejde mellem skole og hjem 
og beslutter den videre proces for 
en revidering af princippet.  
 

Input fra bestyrelsens drøftelse: 
 
- Samarbejdet om det individuelle barn: Positivt når 
teams udsender kort status omkring eleven. Positivt med 
den løbende dialog - Det kunne fx være fint med en 14-
dages eller månedlig frekvens. 
 
- Kontaktlærer- og kontaktpædagogordning omkring alle 
elever. 
 
- Punkt på skole/hjemsamtalen til at drøfte individuelle 
aftaler ift. kommunikationsbehov. 
 
- Opmærksomhed på den faktor at vi er en skole, hvor en 
del forældre ikke har deres naturlige gang.  
 
- Kontaktforældrerollen – hvordan kan denne komme 
mere i spil? 
 
- Indbyde forældrene på skolen til dialogmøde om bl.a. 
dette punkt – obs på hvordan der indbydes. Kunne 
hænge sammen med valgmødet. 
Camilla indgår i samarbejdet om planlægningen.  
 
Drøftelse af kommunikation ifm. medarbejdere der 
starter og stopper. Kunne der laves en lille notits i 
nyhedsbreve til forældrene? 
 
 

Evt 
 
 
 

Ønske om drøftelse af klassekasser til det kommende 
møde. 
 

 


